
Geachte leden van de gemeenteraad Peel en Maas, 

Mijn Naam is Ad van Bekkum, Woon achtend in Baarlo in de . (geanonimiseerd)

Van beroep ondernemer 

Ik woon in een prachtige dorpse gemeente Peel en Maas. 

Een gemeente zoals elke andere doorsnede gemeente. 

Met hardwerkende mensen, ouderen, hulpbehoevende mensen, scholieren, enz. 

Een doorsnede gemeente. 

Die het niet slecht gaat. Nu 

Tijden veranderen. 

Er staat veel op de schop. 

Dat liegt er niet om 

Ook wij hebben In de toekomst dilemma's. 

De vergrijzing. 

Dit is een ander probleem met andere oplossingen waar waarschijnlijk veel geld mee gemoeid zal 

zijn. 

Voor het bouwen van eventuele ouderen -centrums, opknappen van bestaande — centrums. 

Het streven van Gemeente Peel en Maas is dat ze in 2050 energieneutraal willen zijn. 

Hier is geld voor nodig, Veel geld. 

Maak gebruik van de middelen die op ons pad komen!! 

ASML in Veldhoven zoekt expansie. Een “CO? neutraal” bedrijf. 

Dit is een groot bedrijf. 

Dit kan voor de Gemeente een voordeel betekenen. 

Je moet hier niet te lang mee wachten. 

Doe snel een onderzoek en/of treedt in gesprek met een team om dit bedrijf binnen te halen. 

Binnen onze grenzen. 

Dit heeft voordelen. 

Natuurlijk hangen er ook nadelen aan vast. 

Maar ik zie meer voordelen. 

Pluspunten : 

Het is een schoon bedrijf met weinig vervuiling. Bijna CO? neutraal. 

Bevorderd werkgelegenheid. 

Stimuleert het MKB in Peel en Maas. Slager, bakker, horeca, enz. 

Trekt andere bedrijven aan. Toeleveranciers. 

Een goede werkgever, leer en stageplekken voor MBO en HBO studenten van onder meer het 

Fontes in Venlo. 

Trekt nieuwe ondersteunende werkgevers aan. 

Peel en Maas wordt geen sterf gemeente. 



Eventuele nadelen : 

Woningbouw. 

Maar wel meer WOZ-inkomsten 

Arbeidsmigranten van een hoog niveau. 

Hier bloeit het MKB van op. 

Mogelijke pluspunten : 

Het waarschijnlijk verkrijgen van een voortrekkers rol met betrekking tot betere nuts voorzieningen 

(ik doel hier met name op betere en dikkere stroom kabels). 

Sportclubs krijgen waarschijnlijk meer leden en hoeven minder aan te kloppen voor eventuele 

bijdrage. 

Mijn vraag aan de gemeenteraad is, om na overleg eventuele principes overboord te zetten en dit 

met 2 handen aan te pakken. 

Maak hier een meerjarig plan. 

Zorg voor vestiging van een dependance van AMSL binnen onze gemeente 

Welke politieke kleur wij ook hebben, links of rechts, 

We willen allemaal dat het beter gaat met onze gemeente en ook in de toekomst (die ons allemaal 

aangaat) 

voor de ouderen en minder bedeelden beter gaat. 

Kijk naar onze toekomst. 

Ik wens u veel wijsheid toe. 


